
Bestyrelsesmøde MC-afd. d. 14. April 2014 
 

 

Møde sted: Hos Claus 

Deltager: Peter, Michael, Finn, Lis, Claus og Jan 

Fraværende: Ingen 

 

Møde start: 19.00                               Referent: Claus Beyer 

Møde slut: 22.00        Side 1 af 1 

Dagsorden. 
 
1. Opgaver til baneudvalg 
- Opgaverne der løses af udvalget forbliver som aftalt med udvalget på deres seneste møde dvs. 
 

1. Hegn mellem bane 1 og Micro bane opsættes 

2. Roundup langs hegn 

3. Flagstænger ordnes og opsættes 

4. Affalsstativer gøres klar m. nye poser mv. 

5. Der samles sten på bane 1 og microbanen  

6. Vaskpladsen ordnes 

7. Flagpostskure rengøres 

8. Der etableres er spor rundt på Microbanen der overholder regler for afstande mv. incl. 

jordvolde og afskærmninger 

9. Startbommen på microbanen bliver monteret på den nye microbane 

10. Der laves en ventezone på microbanen til 20 kører incl. nye skilte 

 

Eventuelt (hvis der skulle møde for mange op til arbejdsdagene) 

 

1. Hegn i grusgraven på Maxi-banen justeres, rettes op, males 

2. Alle flagposthuse males 
 
2. Gennemgang af checkliste til Jubilæumsløb. 
- Checklisten blev gennemgået og udeståender aftalt. 
 
4. DM-A 18. maj 2014 
- Peter kontakter Vejdirektoratet omkring opsætning af plakater på ”Statsveje”. 
 
5. Sportscollege. 
- Peter var til sidste møde. 
- Inden næste møde gennemlæses samarbejdsaftale med Sports College. 
- Lis kontakter Hans Verner Larsen vedr. ”kontrakt”. 
 
6. Klubmøder med DMU, Slagelse 27/5, Forslag til Dagsorden skal sendes til SK 
 
7. Reklame skilte på banen 
- Alle der har reklameskilte har betalt for 2013. 
- Claus laver oplæg til kontrakt. 
- Claus kommer med oplæg til størrelse på skilte. 
 
8. Klubcykel: 
Klubcykellicens: En DMU tilsluttet klub kan løse en klubcykellicens.  
En klubcykellicens giver klubben mulighed for, at tilbyde interesserede en  
prøvetur. I forbindelse med prøvekørslen påhviler det træningslederen, at sikre sig  
motorcyklen opfylder det gældende tekniske reglement.  
Kun kørere uden Licens i DMU kan gøre brug af en klubcykellicens. Der må  
ikke deltages i nogen form for tidtagning, anden konkurrence eller  
træningskørsel med samlet start 
 
9. Eventuelt: 
- Claus kom med forslag om at lægge budget hvad angår økonomi og arb.timer for 2014. Den øvrige 
bestyrelse overvejer. 
- Jan undersøger pris og om Toksværd hallen er ledig til klubbens vintergym. 
- Peter kom med forslag om at opstille palleramme-kasser langs banen til opsamling af sten.  
 


